



بنك عُمان العربي  
OMAN ARAB BANK

## شروط وأحكام حساب ( "أدفانتج" ) Advantage Terms & Conditions

The following Terms & Conditions apply to Oman Arab Bank ("OAB") a public joint stock company incorporated under the laws of the Sultanate of Oman and licensed by the Central Bank of Oman to undertake banking business Advantage Banking in addition to the General Terms & Conditions for Accounts and OAB Debit Card Terms and Conditions, applicable to accounts held with OAB, which may be accessed, read and printed from <https://www.oman-arabbank.com/home/terms-and-conditions/>

- Membership:** The Bank may grant/refuse withdraw membership to an Advantage account at its own discretion. The Advantage client may cancel their membership by giving notice to any OAB branch and returning their Advantage debit card and cheque book. From the date of membership cancelation, the withdrawing client will no longer receive the Advantage benefits and privileges. If the customer wishes to continue as an OAB customer, the bank will issue a classic debit card. Standard fees will be applied as per the published schedule of charges.
- Charges:** OAB Advantage clients shall maintain a monthly aggregate average portfolio balance of OMR 10,000 across all their accounts or a salary credit of OMR 1,000 in their accounts. The client authorize the bank to debit OMR 5 charges to his/ her saving or current account if the aggregate average balance for any month falls below OMR 10,000/ or discounting of salary credited in any month. OAB retains the right to change the application charges at its sole discretion at any time.
- Downgrade:** Incase the OAB Advantage client does not maintain the minimum deposit amount of OMR 10,000 or salary of OMR 1,000 for 3 consecutive months then OAB has the right to downgrade the account status and remove all related features.
- Waiver of Service Charges:** The Advantage client shall be eligible for a waiver/discounted rates and charges on the Banking services as per Advantage Schedule of charges which may be accessed, read and printed from <https://www.oman-arabbank.com>. The Bank retains the right to review these rates and charges and revoke all / any of these waivers at its sole discretion.

تنطبق الشروط والأحكام التالية لبنك عمان العربي ش.م.ع. وهي شركة مساهمة عامة تأسست بموجب قوانين سلطنة عمان ومرخص لها من قبل البنك المركزي العماني للقيام بأعمال مصرفية - حساب أدفانتج، بالإضافة إلى الشروط والأحكام العامة للحسابات وشروط وأحكام بطاقة الخصم المباشر لبنك عمان العربي، والتي تنطبق على الحسابات المفتوحة لدى بنك عمان العربي، والتي يمكن الوصول إليها وقراءتها وطباعتها من الرابط التالي: <https://www.oman-arabbank.com/home/terms-and-conditions/>

**العضوية:** يجوز للبنك منح أو رفض أو سحب عضوية الحساب من أو إلى حساب أدفانتج وفقاً لتقديره الخاص. يجوز لعميل حساب أدفانتج إلغاء عضويته عن طريق تقديم إشعار كتابي إلى أي فرع من فروع بنك عمان العربي وإعادة بطاقة الخصم المباشر لحساب أدفانتج ودفتر الشيكات. اعتباراً من تاريخ إلغاء العضوية، لن يحصل العميل المنسحب على مزايا وامتيازات حساب أدفانتج. إذا رغّب العميل في الاستمرار كعميل لبنك عمان العربي، فسيقوم البنك بإصدار بطاقة خصم مباشر عادية. سيتم تطبيق الرسوم الاعتيادية وفقاً لجدول الرسوم المنشور.

**التكاليف:** يجب على عملاء حساب أدفانتج بنك عمان العربي الاحتفاظ بمتوسط رصيد شهري للمحفظة قدره ١٠,٠٠٠ ريال عماني عبر جميع حساباتهم أو رصيد راتب قدره ١,٠٠٠ ريال عماني في حساباتهم. يفوض العميل البنك بخصم رسوم بقيمة ٥ ريال عماني من حساب التوفير أو الحساب الجاري الخاص به إذا انخفض متوسط الرصيد الإجمالي لأي شهر عن ١٠,٠٠٠ ريال عماني / أو تم خصم الراتب المضاف في أي شهر. يحتفظ بنك عمان العربي بالحق في تغيير رسوم الطلب وفقاً لتقديره الخاص في أي وقت.

**تخفيض فئة الحساب:** في حالة عدم احتفاظ عميل أدفانتج بنك عمان العربي بالحد الأدنى لمبلغ الإيداع البالغ ١٠,٠٠٠ ريال عماني أو راتب ١٠٠٠ ريال عماني لمدة ٣ أشهر متتالية، يحق لبنك عمان العربي تخفيض فئة الحساب وإلغاء جميع الميزات ذات الصلة.

**الإعفاء من رسوم الخدمة:** يكون عميل حساب أدفانتج مؤهلاً للحصول على أسعار مخفضة وإعفاء من رسوم الخدمات المصرفية وفقاً لجدول الرسوم الخاصة بحساب أدفانتج التي يمكن الوصول إليها وقراءتها وطباعتها من الرابط التالي: <https://www.oman-arabbank.com>. يحتفظ البنك بالحق في مراجعة هذه الأسعار والرسوم وإلغاء كلا و أي من هذه الإعفاءات وفقاً لتقديره الخاص.

- 5 **OAB Advantage Debit/ATM card:** Advantage clients shall be issued an OAB Advantage Visa Platinum Debit/ATM card which is subject to the card usage policy as defined by the Bank, which may be accessed, read and printed at <https://www.oman-arabbank.com>
- 6 **Oman Arab Bank Advantage Credit Card:** Advantage clients are eligible for the Visa Platinum Credit Card. The card issuance will be at the Bank's sole discretion and subject to credit policy approval. The usage of the primary and secondary credit card is subject to the card usage policy as defined by the Bank.
- 7 **Third Party Facilities:** Oman Arab Bank Advantage clients shall be eligible for reduction in charges for products / service by third parties / service establishments as a part of the package. The details of these facilities shall be informed to the Advantage clients. The Bank shall not be in any way responsible for merchandise warranty or services purchased or availed by Advantage clients from third parties/service establishments including on account of any delay in delivery and non-delivery.
- 8 **Cashback:** Advantage clients maintaining the salary or deposit balance as mentioned above in clause 2, shall be eligible for a guaranteed 1% cash back on all digital ecommerce and retail point of sale transactions with a maximum monthly cap of OMR 10. The Bank reserves the right to amend or revoke this - offer or any other offer at its sole discretion.
- 9 **Amendments to the Terms & Conditions:** The Bank reserves the right to add, delete or modify any of the above- mentioned terms and conditions with a 30 day prior notification and such altered or additional terms and conditions shall be binding on all the existing Advantage clients. Any client who does not want to continue with the amended terms and conditions, shall have the right to cancel their membership as detailed in clause 1 above, before the end of the 30 day period specified in this clause.

٥ **بطاقة الخصم المباشر / بطاقة الصراف الآلي من بنك عمان العربي:** يجب إصدار بطاقة الخصم المباشر / بطاقة الصراف الآلي من نوع فيزا البلاطينية من بنك عمان العربي لعملاء حساب أذفانتج، على أن تخضع لسياسة استخدام البطاقة على النحو الذي يحدده البنك، والتي يمكن الوصول إليها وقراءتها وطباعتها من الرابط التالي: <https://www.oman-arabbank.com>

٦ **بطاقة ائتمان حساب أذفانتج من بنك عمان العربي:** عملاء حساب أذفانتج مؤهلون للحصول على بطاقة ائتمان من نوع فيزا البلاطينية. سيكون إصدار البطاقة وفقاً لتقدير البنك وحده ويخضع لموافقة سياسة الائتمان. يخضع استخدام بطاقة الائتمان الأساسية والثانوية لسياسة استخدام البطاقة على النحو المحدد من قبل البنك.

٧ **تسهيلات الطرف الثالث:** يحق لعملاء بنك عمان العربي الاستفادة من تخفيض الرسوم على المنتجات / الخدمات التي تقدمها أطراف ثالثة / مؤسسات الخدمة كجزء من عرض التسهيلات. يجب إبلاغ عملاء حساب أذفانتج بتفاصيل هذه التسهيلات. لن يكون البنك مسؤولاً بأي شكل من الأشكال عن ضمان البضائع أو الخدمات التي يشتريها أو يستفيد منها عملاء حساب أذفانتج من أطراف ثالثة / مؤسسات خدمة بسبب تأخير التسليم أو عدم التسليم.

٨ **الاسترداد النقدي:** عملاء أذفانتج الذين يحتفظون برصيد الراتب أو رصيد الإيداع المذكور أعلاه في البنك ٢ مؤهلون للحصول على استرداد نقدي مضمون بنسبة ١٪ على جميع معاملات التجارة الإلكترونية الرقمية ومعاملات نقاط البيع بالتجزئة بحد أقصى شهري قدره ١٠ ريال عماني. يحتفظ البنك بالحق في تعديل أو إلغاء هذا العرض أو أي عرض آخر وفقاً لتقديره الخاص.

٩ **تعديلات الشروط والأحكام:** يحتفظ البنك بالحق في إضافة أو حذف أو تعديل أي من الشروط والأحكام المذكورة أعلاه مع إشعار مسبق مدته ٣٠ يوماً، وتكون هذه الشروط والأحكام المعدلة أو الإضافية ملزمة لجميع عملاء حساب أذفانتج الحاليين. يحق لأي عميل لا يرغب في الاستمرار وفقاً للشروط والأحكام المعدلة إلغاء عضويته على النحو المفصل في البند ١ أعلاه، قبل نهاية فترة الثلاثين يوماً المحددة في هذا البند.